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Protokół Nr XIII/2020 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 29 stycznia 2020 r. 

 

Zapis XIII Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://www.youtube.com/watch?v=rUPHnSbscPw&feature=youtu.be 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 11:10 

 

XIII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 29 stycznia 2020 r. na godz. 10.00  

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar przywitał 

uczestniczących w Sesji: Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Dyrektora Gminnego 

Ośrodka Kultury, Radnego Powiatu Nowodworskiego Pana Michała Ambroziaka, Naczelnika 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Drewnicy, Dyrektorów, Kierowników, pracowników Urzędu 

Gminy w Stegnie, Sołtysów oraz Radnych Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar stwierdził, iż na stan 15 

radnych w sesji uczestniczy 13 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – 

nieobecni: Radny Grzegorz Borowiec, Radny Mariusz Ogrodowski - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Wiceprzewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego 

Mirosława Wojtkowskiego, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar zapytał czy są uwagi do 

przedłożonego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar odczytał ustalony 

porządek obrad XIII Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2020 rok. 

https://www.youtube.com/watch?v=rUPHnSbscPw&feature=youtu.be
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9. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.; 

10.2. rozpatrzenia petycji o ustalenie przyczyny blokującej możliwość podłączenia działek do 

sieci wodociągowej w miejscowości Tujsk; 

10.3. uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Stegna; 

10.4. trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania; 

10.5. określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna, w roku szkolnym 2019/2020; 

10.6. zmiany uchwały nr XX/159/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016 r. w sprawie 

ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie Gminy Stegna, ustalenia 

opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania tych opłat; 

10.7. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020; 

10.8. zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-2032. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar zapytał czy Radni mają 

zapytania odnośnie przedstawionej informacji. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy  

w okresie między sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie 

informacji przez poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie 07.01.2020 r., którego celem było ustalenie stanu zaawansowania prac  

i kierunku działania Urzędu w związku z analizą organizacyjno-finansową placówek 

oświatowych na terenie Gminy Stegna, w której udział wzięli również przedstawiciele 

dwóch innych Komisji; 

2. 22.01.2020 r. zostaliśmy zaproszeni na spotkanie do Pani Wójt; 

3. posiedzenie 28.01.2020 r. w sprawie wydania opinii odnośnie przedłożonych dokumentów 

na dzisiejszą sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. 16.12.2019 r. udział w XII Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. 07.01.2020 r. posiedzenie Komisji; 

3. 13.01.2020 r. udział w Finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy; 

4. 17.01.2020 r. wyjazd do Starachowic i udział i w rozmowach nt. karosacji podnośnika; 
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5. 22.01.2020 r. posiedzenie Komisji; 

6. 27.01.2020 r. udział w spotkaniu sołeckim w Bronowie; 

7. 27.01.2020 r. udział w spotkaniu sołeckim w Rybinie; 

8. udział w XIII Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

 

1. 07.01.2020 r. posiedzenie Komisji; 

2. 09.01.2020 r. posiedzenie Komisji w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z pracy Komisji 

za rok 2019; 

3. 22.01.2020 r. posiedzenie Komisji.  

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar zapytał czy Radni 

zgłaszają interpelacje bądź zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2020 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar odczytał plan pracy na 

rok 2020. Zapytał czy Radni mają uwagi. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.   Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar poprosił Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania za 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna Magdalena Haftkowska 

odczytała przedłożone sprawozdanie z planu pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.1.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2020 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zapytał czy są jakieś 

uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar odczytał i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2020 rok. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/128/2020 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.2.   projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o ustalenie przyczyny 

blokującej możliwość podłączenia działek do sieci wodociągowej w miejscowości Tujsk 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar poinformował, że zgodnie 

ze Statutem Gminy Stegna petycja została przekazana do Wójt Gminy Stegna celem zajęcia 

stanowiska oraz do Komisji skarg, wniosków i petycji celem opracowania propozycji sposobu 

jej rozpatrzenia. Radni otrzymali wyjaśnienia Wójt Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, 

wniosków i petycji. 

Zapytał czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o ustalenie przyczyny blokującej możliwość 

podłączenia działek do sieci wodociągowej w miejscowości Tujsk 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 9,  przeciw 0, wstrzymało się 4 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/129/2020 

w sprawie rozpatrzenia petycji o ustalenie przyczyny blokującej możliwość podłączenia 

działek do sieci wodociągowej w miejscowości Tujsk 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.3.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stegna 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar poinformował,  

że Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Dyrektor Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej postanowieniem z dnia 18.12.2019 r. stwierdził zgodność przedłożonego 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Stegna  

z przepisami o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/130/2020 

w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Stegna 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.4. projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zapytał czy są jakieś 

uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/131/2020 

w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.5.   projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Stegna, w roku szkolnym 2019/2020 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zapytał czy są jakieś 

uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 



7 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna.  Komisja zwraca jednak uwagę, aby przy przygotowywaniu 

projektów z ich tytułów bądź treści wynikało, czego dana uchwała dotyczy. W tym przypadku 

dopiero z treści uzasadnienia dowiaduje się podstawowych regulacji. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna, 

w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/132/2020 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna, w roku szkolnym 

2019/2020 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.6.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/159/2019 Rady 

Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016 r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na 

drogach publicznych na terenie Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, 

opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania tych opłat. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar poinformował,  

że w projekcie uchwały wystąpiła omyłka pisarska w numerze zmienianej uchwały, 

prawidłowo brzmi on: zmiany uchwały nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 

2016 r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie Gminy 

Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania 

tych opłat. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz zwrócił uwagę, iż należy zaktualizować podstawę prawną, 

projekt przygotowany był jeszcze w zeszłym roku i na chwilę obecną zmieniły się dzienniki 

ustaw ustawy o drogach publicznych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś 

uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia  

24 maja 2016 r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na 

terenie Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz 

sposobu pobierania tych opłat. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr XIII/133/2020 

w sprawie zmiany uchwały nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016 r. 

w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie 

Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz 

sposobu pobierania tych opłat. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.7.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zapytał czy są jakieś 

uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/134/2020 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.8.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady 

Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2020-2032 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zapytał czy są jakieś 

uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poprosił o 

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia  

16 grudnia 2019 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-

2032. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/135/2020 

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia  

2019 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-

2032. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 11.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poinformował, że nie 

zgłoszono w powyższym okresie interpelacji.  

 

Ad. Pkt. Nr 12.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  poinformował, że jeżeli 

ktoś chciałby zabrać w tym punkcie głos zgłasza ten fakt sekretarzowi obrad, Radnemu 

Mirosławowi Wojtkowskiemu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  ogłosił 10 minutową 

przerwę.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  wznowił obrady XIII 

Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Obecnych 13 radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt Flejszar  udzielił głosu zgodnie z 

kolejnością dokonanych zgłoszeń. 

 

Izabela Chabzda Rada Rodziców Szkoły Podstawowej w Tujsku z tego co się orientuje 

dyrekcja szkoły przesyłała pismo wraz z dokumentacją fotograficzną stanu boiska oraz placu 

zabaw przy szkole w Tujsku. Zapytała, co jeśli coś się stanie któremuś z dzieci, kto odpowiada 

za ich bezpieczeństwo.     

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska przez ostatnie lata bardzo duże nakłady finansowe były 

przeznaczane na każdą jednostkę oświatową. W Tujsku wykonano wiele prac zarówno w celu 

powiększenia obiektu jak i poprawy warunków funkcjonowania dzieci. Były to olbrzymie 

pieniądze związane z termomodernizacją obiektu, przeniesienie przedszkola do szkoły, aby 

dzieci mogły być w godnych warunkach. Oczekiwania wszystkich placówek są olbrzymie. 

Gminy musi realizować poszczególne zadania w miarę posiadanych środków finansowych.  

Za prowadzenie placówki i bezpieczeństwo odpowiada dyrektor placówki 

 

Izabela Chabzda czy dzieci ze szkoły w Tujsku mogą korzystać z boiska i placu zabaw. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska to pytanie powinno być skierowane do Dyrektora Szkoły. 

 

Izabela Chabzda czy gmina planuje jakiekolwiek działania związane z przedmiotowym 

placem zabaw, boiskiem. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska na dzień dzisiejszy nie ma takich środków w budżecie. 

 

Krzysztof Michalski w trakcie sprawozdania z pracy w okresie między sesjami wskazana 

została informacja o tym, że odbyły się dwa spotkania, jedno spotkanie w kuratorium w Gdyni 

i drugie spotkanie z związkami zawodowymi nauczycielskimi. Zapytał, w jakim celu odbyły 

się te spotkania, co było przedmiotem ustaleń i rozmów, jakie były ustalenia i konkretne skutki 

tych spotkań. 
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Wójt Gminy Ewa Dąbska dla uściślenia poinformowała, że Pan Krzysztof Michalski jest 

radcą prawnym, reprezentującym komitet społeczny obrony szkoły w Jantarze. 

W miesiącu październiku została przedstawiona analiza sytuacji finansowej oraz 

funkcjonowania placówek oświatowych w Gminie. Analiza ta nie miała na celu wprowadzania 

zamieszania pomiędzy mieszkańcami, jednostkami, tylko pokazanie stanu faktycznego 

oświaty. Fakt, że do oświaty gmina dokłada środki finansowe nie jest żadną nowością i Stegna 

nie jest jedyna. Oświata to nie jest fabryka, która produkuje pieniądze. To są dzieci, w które 

powinniśmy inwestować. W związku z tym, że w tej sprawie trwają cały czas dyskusje zarówno 

w Radzie Gminy jak i wśród mieszkańców, aby podjąć jakiekolwiek kroki przez organ 

prowadzący czy też przez drugi organ, którym jest Rada Gminy, należy spojrzeć nie tylko pod 

kontem ekonomicznym, ale również pod kontem funkcjonowania tych obiektów. Spotkania ze 

związkami zawodowymi jak również spotkanie w Kuratorium Oświaty miało na celu pokazanie 

sytuacji, jaka jest w oświacie. Od trzech lat od momentu reorganizacji placówek cały czas jest 

mowa o wspieraniu małych placówek z terenów wiejskich. Kuratorium Oświaty w żadnej 

kwestii nie wyda opinii, nie ma do tego podstaw prawnych. Opinia wydawana jest w momencie 

podjęcia przez organ stosownej uchwały intencyjnej w tym zakresie. Cały czas panuje 

atmosfera nacisku na decyzję. Ona nie jest prosta, wiąże się zarówno z mieszkańcami  

jak i samymi budynkami. Nie może ona zapaść w ciągu miesiąca czy dwóch. Oszczędności nie 

będzie żadnych, jedyna strata, jaka powstanie dotyczyć będzie zatrudnienia nauczycieli.  

Podkreśliła, że na dzień dzisiejszy nie jest przygotowana żadna uchwały w tym zakresie, nie 

ma propozycji dla Rady. Rada Gminy chce na ten temat rozmawiać, potrzebuje dodatkowych 

informacji, natomiast na dzień dzisiejszy nie jest przygotowane rozwiązane. Jedną z opcji jest 

pozostawienie oświaty w takiej formie, w jakiej funkcjonuje obecnie. Rada ustaliła, że do 

podjęcia ewentualnych decyzji potrzebuje czasu oraz dodatkowych informacji. Z jej strony na 

ten czas temat jest zamknięty. 

 

Krzysztof Michalski rozumie, że podczas spotkania ze związkami zawodowymi niewydana 

została żadna opinia. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska na tym etapie nie ma żadnych decyzji, więc nie będzie też opinii. 

 

Anna Piotrowicz występuje w imieniu 11 rodzin z Tujska, które mają problemy z dostępem 

do wody. Od 3-4 lat odbyło się w tej sprawie wiele rozmów, korespondencja kierowana była 

do Gminy, Centralnego Wodociągu Żuławskiego oraz Rady Gminy Stegna. W dniu dzisiejszym 

została również odrzucona nasza petycja w tej sprawie z powodu braki przedmiotowej 

inwestycji w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. Prosi o wskazanie kierunku działań, jakie 

mieszkańcy mają podjąć w celu rozwiązania przedmiotowego problemu. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska myśli, że problem został rozwiązany w dniu dzisiejszym, Rada 

Gminy zatwierdziła Regulamin, który Pani Piotrowicz jest dobrze znany. Nawet w dniu 

dzisiejszym rozmawiała w tej sprawie z Prezesem CWŻ. Regulamin stanowi, że podmiot 

przyłączany, jeżeli nie otrzyma warunków technicznych na podłączenie wody może wystąpić  

z taką rozbudową i bezpośrednio zawrzeć umowę z przedsiębiorstwem świadczącym usługi w 

tym zakresie. Przedmiotowe działki zostały podzielone w obrocie prywatnym, zostały 

wydzielone z gruntu rolnego. Na dzień sprzedaży tych działek widomo było, że nie są one 

uzbrojone. Prezes CWŻ rozmawiał ze wszystkimi właścicielami tych działek, zaproponował 

zawarcie stosownej umowy celem wspólnego zrealizowania inwestycji. Państwo się na to nie 

godzą, bo każdy uważa, że gmina nawet w prywatnych działkach powinna realizować 

inwestycje. 
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Anna Piotrowicz potwierdza złożenie takiej propozycji, natomiast kwota tej inwestycji 

miałaby wynosić 100 tyś zł na 11 rodzin, nie wszystkich stać na taki wydatek. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, że w takich przypadka zawiera się umowę cywilno-

prawną z wykonawcą i na określonych z Państwem warunkach CWŻ zwraca Państwu część 

kosztów. Prezes CWŻ wielokrotnie prowadził z Państwem rozmowy w tym zakresie. 

 

Mieszkanka nie zdawała sobie sprawy budując dom w miejscowości Tujsk, że będzie tego 

typu problem. Rozumie, że obowiązuje Wieloletni Plan Inwestycyjny, ale od 4 lat nie uzyskała 

informacji sugerującej, kiedy nastąpi ujęcie tej inwestycji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt przerwał wypowiedź. 

Poinformował, że sprawa w tym temacie została już wyjaśniona. Mówczyni nie zgłosiła się z 

wnioskiem o zabranie głosu. 

 

Roman Iwaniak w związku z informacją Wójt o tym, iż na dzień dzisiejszy nie ma żadnego 

projektu uchwały dotyczącego reorganizacji oświaty, czy ma to oznaczać, że wolą Pani Wójt 

jest, że przynajmniej w najbliższym roku szkolnym żadne zmiany nie nastąpią. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska już raz to podkreśliła, że nie przedstawi na tę chwilę Radzie 

projektu uchwały. Nie znaczy to, że nie może dojść do inicjatywy uchwałodawczej innych osób, 

na co wpływu nie ma. 

Rada Gminy chce nad tym tematem pracować, natomiast na dzień dzisiejszy szkoły pozostają 

bez zmian. Radni chcą zobaczyć jak będzie się sytuacji kształtowała w perspektywie.  

Stara się bronić wszystkich szkół. 

 

Roman Iwaniak czy Przewodniczący Rady przewiduję w najbliższym czasie wprowadzenie 

do porządku obrad przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Zygmunt na chwilę obecną, żaden taki 

wniosek nie wpłynął. Rada Gminy pochyla się nad problem oświaty w gminie, ponieważ jest 

to bardzo duży wydatek, ale problem musi zostać rozwiązany w taki sposób, aby zadowolić 

wszystkie strony. 

Poprosił o zabranie głosu przez kolejną osobę z listy. 

 

Beata Stęplewska odpowiedź na pytanie, które chciała zadać już padło. 

 

W związku z wyczerpaniem listy mówców oraz porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Stegna zamknął XIII Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


